
Huvudstyrelse möte 2/5 2021
Närvarande: Viktoria Nilsson Ordförande, Göran Nilsson Ordf. skidsektionen, Annelie 
Knutsson Ordf. fotbollssektionen, Stina Thysell Persson Ordf. innebandysektionen, Anna 
Engman Kassör, Lars-Gunnar Helgesson ledamot, Viktoria Svanbro ledarmot, Carina Felixon 
kansliet, Fredrik Lindén cykelsektionen, Anna-Stina Nordahl sekreterare

Ej Närvarande: Göran Vesterlund ordf.  badmintonsektionen, Carina Myrman ordf. 
bingosektionen, Mikael Oja ordf. cykelsektionen, Roland Johansson ledamot

1. Mötets öppnade
Ordförande öppnade mötet

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes

3. Genomgång av senaste protokoll
Senaste protokoll från mötet 12/4–21

4. Covid-19
o Resor till matcher.

 Utöver FHM riktlinjer gäller dessa tillägg för resor inom länet
 Resan ska ske isolerat, ej med lokaltrafik
 Vuxna från olika familjer ska ej samåka
 Chaufför + eget barn samt en till spelare i bilen, använd munskydd
 Föräldrar som kör till match, ska stanna vid match
 Bussresor kvarstår vid längre resor och skall då ske på ett smittsäkert 

sätt

5. Stora Dokumentet
o Maria tackar ja till att färdigställa dokumentet. Det är genomgånget, Bilagor 

kvar. Viktoria skickar ut för påseende när det är klart.
o Trafikpolicy, få med covid- riktlinjer
o Droger/dopning

 Ser en ökning av användandet och en ändring av attityd 
 Det finns handlingsplan i SVIF som vi behöver jobba mer aktivt med.
 Stina och Viktoria gör förslag/planering på hur vi kan ta det vidare ut 

till våra ungdomar/ledare. Samverka med andra föreningar i kommunen 
samt högstadiet/gymnasiet.

6. Årshjulet och på gång i sektionerna
Årshjulet ligger på hemsidan och en genomgång behövs. Detta är inte gjort, Viktoria 
tittar på detta.

o Bingo 
 Inväntar besked från FHM den 17/5 om ev. utomhusbingo går att 

genomföra.
o Fotboll

 Elefantplan – sönderkörd
 Fotbollsskola, enbart fått 5 feriearbetare. Behöver se över en lösning 

framåt, så vi kan genomföra fotbollsskola på ett bra sätt. Ev. med 
sponsring så vi kan anställa ledare.

 Ok att fräscha upp kioskvagnen vid IP
 Uppstart bollskoj – stort intresse



 Ledarfotboll på söndagar
 Inventering gick bra, handlare nöjda.

o Träna/spela match med annat lag
 Det finns redan en skrivelse om detta
 Man till hör sin åldersgrupp
 Kan bli utlånad till annan lag
 Träningsmöjlighet ska finnas för alla så ej selektering sker, 
 Viktoria, Stina och Anneli tar ett möte och går igenom skrivelse 

(Anneli kallar)
o Innebandy

 Stina har i samverkan med Malin Karlsson i VVK skickat in ett 
medborgarförslag till kommunen om en evenemangsarena i Vännäs.

 Ordförandemöte i Västerbotten. Stina tog upp frågan om Drog/doping 
policy, förslag till samverkan klubbar emellan.

 Alla lagen anmälda till seriespel
 Skickat in önskemål om halltider
 Bollskoj(innebandy) till hösten -utvärdera fotbollens för att kunna 

fortsätta i samma linje.
 Nya matchtröjor på gång

o Skidor
 Jonas Fridman var med på Västerbottens skidting.                                                           

o Badminton
 Står redo i startgroparna när besked kommer att hallar öppnas.

o Cykel
 Bygglov inlämnat, väntar på återkoppling
 Byggstart ca v26
 Möte med arvsfonden 11/5. Fredrik Linden och Viktoria kommer att 

vara med på mötet. Fredrik undrar om någon inom ekonomi kan vara 
med. Linda har förhinder och Anna kollar om hon har möjlighet. Vi 
behöver se till att vi har ekonomin under kontroll

 Vännäsby, Fredrik, Göran, Viktoria, Anneli bokar möte och åker och 
inspekterar läktare och omklädning för vidare ev reparationer (Anneli 
kallar till möte)

o Lotteritillstånd. 
Styrelsen beslutar att SVIF ansöker om lotteri för cykelsektionens räkning, 
inför sommarens invigning.

7. Projekt
o Trygga arbetsmiljöer-Fem steg till handlingsplan

 Genomgånget vid ett möte för att se vad som gjorts. Det är många 
punkter i projektet som är utförda. Introduktion till föreningen på ett 
flertal språk är exempel.

 Färdigställande av en checklista hur vi som förening går tillväga fall vi 
misstänker att ett barn far illa.

 Utmaning med projektet är att få in punkterna i verksamheten och att vi 
har det med oss vid varje uppstart av säsong.

o Utan spaning ingen aning
 Lägger detta projekt åt sidan för nu.

o Förslag om uppstart av ett ungdomsråd



o Vår förening vill – Strategi 2025 
 Enda förening som arbetar utifrån detta

o Fredrik Holmgren RF-Sisu skulle kontakta Viktoria om nytt projekt – Leva sin 
värdegrund

8. Kansli
o Brandsäkert skåp hittat Viktoria S köper och kontaktar Carina F för ersättning

9. Ekonomi
o Linda Erikssons tjänst

 Avtal skickat ej fått tillbaka, Carina F kontaktar
o Sponsring

 Viktoria S. har hämtat och gått igenom de kontakt som hittats. Saknar 
bla från Mäjt, Anneli kollar hemma och Carina F kollar med Mats C

 Vilka vepor finns och ska sättas upp på IP. Kaj Johanssons, ICA och 
Johanssons maskin, Viktoria S åker och tittar på IP vilka som ska upp 
och vilka som ska tas bort.

 Nike. Stina kontaktat Intersport, möte preliminärt i början på juni
 Ny sponsor – Ordning och Reda
 Vännäs Fastigheter kontrakt upphör i oktober- har ej fått sitt avtal 

uppfyllt, tryck på tröjor sker på denna säsongs tröjor.
 Hitta någon ev. utanför styrelsen med brett nätverk som är villig att 

hjälpa oss med sponsring jobbet. Alla funderar på vem som kan passa.

o LOK stöd
 Inget nytt.

o Stödfond
 Finns 15,000
 Ev. dela 50/50 till fotboll och innebandy.
 Utvärdera detta år och besluta hur vi går vidare.
 Icke utnyttjade medel sparas till nästa budgetår.
 Förslag om att gå ut till sponsorerna och förklara hur vi jobbar och vad 

det innebär, för mera medel till stödfonden.
o Nyckelband och/eller buffrar till uppstartslagen

 Carina F kollar upp och beställer
o Dressar till ledare – tydliggöra beslut

10. Övriga frågor
o Sport Admin

 Beslutat att vi ej byter från laget.se
o Linda Eriksson bjuds in för att presentera en halvårskoll vid nästa möte

Nästa möte 6/6 18:00 (ev. vid Kansliet)



            Mötet avslutas.

Viktoria Nilsson Anna-Stina Nordahl
Ordförande Sekreterare


